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Verslag 

 
Aanwezig: Jolien De Cock (OEH), Peter Wijns (ACHL), Hilde Muls (AVT), Johan 
Permentier (SPBO), Annelies Van Geyte (ACDL), Jens Maenhout (HALE), Erwin 
Scheys (ACKO), Owen Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

1 Wedstrijdenprogrammering + sportreglementen 

Er worden een paar kleine aanpassingen gedaan in deel jeugd bij de 

wedstrijdenprogrammering en sportreglementen. 

Toevoeging rekenregels + enkele kleine aanpassingen zodat het meer afgestemd is 

met het indoorreglement. 

2 Hervorming PUP-MIN 

Tijdens deze vergadering willen we een aantal algemene principes voor wedstrijden 

Pupillen-Miniemen in de toekomst vast leggen. 

 

Een aantal basisvragen worden tijdens deze vergadering beantwoord, om tijdens een 

volgende vergadering meer in detail invulling te geven. 

3 varia 

Publicatie ranglijsten Pupillen-Miniemen:  

- ranglijsten zullen nog geraadpleegd kunnen worden 

- Hockeybalwerpen: geen ranglijst 

- Meerkamp: geen ranglijst 

 

Kidsjuryleden: We ontvingen de melding over een jurylid dat niet de juiste 

competenties heeft om als Kidsjurylid op te treden. Aan de VCJ wordt het advies 

gegeven om dit jurylid te schrappen als Kidsjurylid.  

 

Veldlopen KAN-BEN: resultaten van veldlopen blijven verborgen maar deelnemers 

zullen bij aankomst vanaf nu ook gescand worden. Zo is er controle op aantal 

deelnemers en kunnen de deelnamestatistieken beter bijgehouden worden. 

 

Lancering APP: binnen enkele weken zal een app gelanceerd worden voor Kangoeroes 

en Benjamins ter vervanging van de paspoortjes. De laatste aanpassingen worden 

momenteel gedaan zodat we bij aanvang van nieuw seizoen kunnen opstarten. 

Communicatie naar clubs volgt weldra. 

 

Peter: ontving vraag van club om zelf te voorzien in juryleden voor KAN-BEN 

wedstrijd. Niet alle voorziene juryleden waren Kidsjurylid, door scheidsrechter is hier 

geen melding van gedaan (was wellicht niet op de hoogte dat het geen Kidsjuryleden 

betrof). In toekomst moet club vooraf aan aanduider laten weten wie als jurylid actief 

zal zijn zodat controle mogelijk is vooraf. 

Peter: Vraag van aanduider Oost-Vlaanderen: Mag een club wedstrijd KAN-BEN 

organiseren als ze zelf geen Kidsjuryleden hebben? Standpunt van vorige keer 

behouden blijft, moet kunnen. We moeten clubs wel blijven aanmoedigen om in te 

zetten op opleiding voor (nieuwe) Kidsjuryleden. 

 

4 Volgende vergadering 

Maandag 13 november 19u00 Brussel 


